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Närvarande

Ordförande Alexander Ternström
Vice ordförande Marcus Johansson

Kassör Elias Rangert
Sekreterare Elin Gustafsson
Skyddsombud Elin ”Lo” Ekstedt

Informationsansvarig Jakob Fredby
Ordförande F6 Isa Sundèn

Ordförande FnollK Gabriella Hogmalm via zoom
Ordförande SNF Nils Grimbeck
Ordförande Foc Nicolas Renaudo, till §8 äskningar

Ordförande FARM Mikael Eriksson

§1 Mötets öppnande Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:05!

§2 Val av justerare Isa Sundèn väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar föreligger.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Alexander: Teambuilding med kärnstyret, KU mest diskussioner om hur olika
sektioners ledningar ser ut. Tittat på verksamhetsplaner och propositioner.
Marcus: Börjar bli frisk, kommer börja sätta upp buntband på skåp imorgon
annars tidigt nästa vecka, korridorsmöte med alla kommittéer i måndags.
Elin E: Lunchmöte varje dag denna vecka, JämF igår, SNF i förrgår, så rätt
mycket.
Elin G: Mycket möten, teambuilding, skrivit protokoll av alla dess slag. Alla
bör ha fått en sammanställning av tisdagens möte nu.
Elias: Helt okej, kommit ikapp det som jag missade förra veckan. Skrivit förslag
på vad vi ska göra med förra årets överskott.
Jakob: Skickat nyhetsbrev. Bråkat med maillistor, det vanliga.

§4.2 F6 Bra med oss, frisknar till, bokat gasque till jämlikhetveckan, förhoppningsvis
också en samma dag som FARM mässan.

§4.3 FnollK Gabriella är sjuk, för kommittén har tröttheten efter mottagning slagit in men
ändå börjat att smått planera aspningen.

§4.4 SNF Hade aspning igår, kom typ 20 pers så hoppas några vill söka. Utbildningsut-
skott i måndags mest diskussion om hur olika sektioner funkar.

§4.5 Foc Mår bra, Fockör gick bra och var kul, jobbar på nya stora planer.

§4.6 FARM Många företag som är ”säkra” har hoppat av mässan, bl.a FOI. Detta gör att
FARM inte kommer dra in lika mycket som de brukar vilket gör att sektionen
inte får lika mycket pengar.
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§5 Verksamhetsplanen Alexander har lagt till att vi vill att styret, DP samt sektionsmedlemmar ska
bestämma vad som sker med Hilbert när vi får den. Han har även explicit lagt
till att vi vill ha ett åsiktsprogram. Vi sparar budget överskottet till nästa år,
det går inte riktigt att se det exakta överskottet men FARM kommer att gå lite
back som det ser ut nu så kanske inte heller bli lika mycket pluss som förväntat.
Beslut: Att godkänna verksamhetsplanen som skickades med i kallelsen.

§6 Propositioner Uppdaterat propositioner utefter det vi kom fram till på förra veckans möte.
TalP kommer att vara med i gruppen om att förbättra sektionsmöten. Den
grupp har deadline på sektionsmöte LP3 2025. Vi tar upp styrelsearbetsgruppen
på ett styrelsemöte och meddelar det endast som en del i verksamhetsplanen
på sektionsmötet.
Beslut: Att godkänna de tre propositioner vi har skrivit och som stod med i
veckans kallelse.
Beslut: Att skapa en arbetsgrupp som kommer att utvärdera styrelseuppbygg-
naden. Gruppen består av gamla styrelsemedlemmar samt Elin G och Alexan-
der.

§7 Motionssvar Vi har fått in 5 motioner varav en har dragits tillbaka. Även den om att korta
ner sektionsmöten samt den som inte säger något kommer inte tas upp. Vi
kollar om dessa ska tas upp ändå för att visa nya hur det funkar med motioner
osv. Vi ber TalP att kolla upp detta och annars kolla med personerna som
skickat motionerna om det är okej att inte ta upp dem.
Vi ska svara på MAO och klimatneutral sektion. Vi avslår MAO i sin helhet,
vi vill inte tvinga folk att säga på ett speciellt sätt. Alexander skriver ihop ett
svar och skickar ut på mail eller Slack där alla behöver svara att de är okej med
svaret, sedan fastställer vi det nästa möte.
Klimatneutral sektion: Rimligt att arbeta för att få sektionen klimatneutral
men svårt att säga att vi ska vara klimatneutrala 2028. Det finns ingen hand-
lingsplan för detta. Mer rimligt att ta fram en arbetsgrupp som kan kolla över
hur sektionen kan nå detta och göra en handlingsplan. Frågan är om det ska
vara en grupp som sätter en handlingsplan eller någon som utvärdera hur det
går att göra. Någon i gruppen måste ha access till bokföringssystemet så de
kan se över alla kvitton alt. får Elias skicka alla kvitton till gruppen. Om det
finns intresserade personer och sektionsmötet röstar för detta så kör vi på, vi
tar alltså inte ställning i frågan. 2028 är ett tufft mål att nå, bättre att arbets-
gruppen får presentera vad de kommit fram till är rimligt när dem är klara. Vi
anser att vi kan ta ett beslut om när vi kan bli klimatneutrala, när vi har en
plan för hur vi ska bli det. Arbetsgruppen väljer vi inte in på sektionsmötet
utan lägger upp och tar sökningar på styrelsemötet.

§8 Äskningar

§8.1 Trefika Elias har godkänt en äskning på 500 kronor för trefika den 2:a oktober, då
bjuds det alltså på fika på Focus.

§8.2 Ford Elias har godkänt en äskning på 450 kr för fika till Ford.

§8.3 Glas Elias har godkänt DP:s äskning om nya ölglas till DuPar, alltså inga whiskeyglas
än så länge. De ska köpa 40 glas för 1050 kronor.

§8.4 Teambuilding valB ValB har äskat 2000 kr till teambuilding. Det finns just nu inte med i ekonomisk
policy att de ska ha teambuilding. De är 7 personer och summan är under den
vanliga teambuilding summan. Vi har inte fått veta vad de ska göra så svårt att
bedöma om de behöver den summan. Vi är dock väldigt tacksamma för jobbet
de gör.
Beslut: Att godkänna äskningen på 2000 kronor till valB.
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§8.5 Focs kondom äskning Elias har pratat med Foc om deras äskning från förra veckan. För summan
nu får de 300 st, om de får 1000 kronor till kan de köpa 600st. Foc kollar nu
om de kan få kondomerna lite billigare från deras vanliga leverantör. Hade vi
varit okej med att ge dem 1000 kronor till, de vill gärna ha ett svar så fort som
möjligt. Det är väldigt mycket pengar och inte jättemycket sektionsnytta. Vi
säger nej till att ge dem mer pengar.

§8.6 äskningsbudget Diskuterar kort hur mycket av vår äskningsbudget vi har använt samt om man
på något annat sätt än äskningar kan få mer pengar eller pengar flera gånger.
Exempel är Gomorgon som hade kunnat vara som en ”projektgrupp” som gör
något i typ ett halvår sen är klara. Då kan man på andra sätt budgetera för
dem. Vi spånar vidare på detta längre fram.

§9 Övriga frågor

§9.1 Påminnelser Foton kan ta kort på oss den 10/10 innan lunchmötet. Möte med GS-styret
imorgon i deras styrelserum, vi ska diskutera om Focus, Helikoptern, Gpunkten
samarbetet samt om vi vill ha någon gemensam påverkan på studieplatser i F-
huset. Teambuilding på söndag, det är nu 4 som inte kan, det är väldigt många
samt har 6/8 av de som kan redan teambuildat. Mest relevant att göra som
styre och inte kärnstyret plus några till. Alexander kollar om han kan avboka.

§9.2 F6 verksamhetsplan Isa skickar in den till nästa styrelsemöte.

§9.3 Marcus fråga 3D-teamet vill bli en del av sektion på annat sätt än intresseförening så de
funderar just nu på om de ska motionera om att bli en sektionsförening. Marcus
har sagt att de får ta upp det på ett sektionsmöte men frågar om kommentarer
från oss. De har nu noll i budget men hur mycket vill dem ha från sektionens
budget? De vill nog mest bli en förening svarar Marcus. Styrelsen är 6 personer
men medlemmar är ca. 200 enligt Mikael, det är isåfall de 6 som blir föreningen.
Elias vill inte uttala sig i budgetfrågan, de får rätt till teambuilding om de är
en förening. Det blir lite som Foton som får äska om de vill köpa in något. Lars
Hellberg gillar 3D-teamet men det betyder också att verksamheten just nu är
rätt beroende på Lars.

§9.4 Städschema Isa och Viktor har städning denna veckan. Alltså städning innan söndag. Moppa
golv, torka bord samt plocka undan och slänga grejer som ligger framme.

§10 Mötets avslutande Alexander Ternström avslutar mötet kl. 13:02!
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